

مقدمة تعبير عن جمال تركيا بالإنجليزي قصير

Turkey is nowadays one of the main tourist attractions for the two surrounding continents, namely Asia and Europe. Turkey is famous for the long history it has gone through, since since its foundation in the Stone Age, it has kept pace with the Roman, Byzantine, and Greek eras, as it witnessed the era Ottoman to the end, in addition to enjoying the picturesque nature, whether represented by the heights covered with trees and green herbs, the plateaus, and the various surrounding coasts, such as: the Sea of Marmara, the Mediterranean Sea, the Black Sea, and the Aegean Sea, which made it one of the beautiful tourist destinations.

ترجمة مقدمة تعبير عن جمال تركيا بالإنجليزي قصير

تعد دولة تركيا في وقتنا هذا من نقاط الجذب السياحي الأساسية بالنسبة للقارتين المحيطتين بها، وهما آسيا وأوروبا، فإن تركيا شهيرة بالتاريخ الطويل الذي مرت به، حيث إنه منذ بداية تأسيسها في العصر الحجري، وقد واكبت العصور الرومانية، البيزنطية، واليونانية، كما شهدت العصر العثماني حتى النهاية، بالإضافة إلى أنها تتمتع بالطبيعة الخلابة، سواء كانت متمثلة في المرتفعات المغطاة بالأشجار والأعشاب الخضراء، الهضاب، والسواحل المتنوعة المحيطة بها، مثل: بحر مرمر، البحر الأبيض المتوسط، البحر الأسود، وبحر إيجه، مما جعلها من الوجهات السياحية الجميلة.

تعبير عن جمال تركيا بالإنجليزي قصير

Turkey is the source of beauty and charm, especially as a result of its beautiful landscapes, as well as the islands that attract attention by its visitors, as it is the main link between East and West, and it is worth mentioning that in this country there are many tourist destinations, including the following:

- **Hagia Sophia Museum:** It is one of the most important historical tourist sites in the State of Turkey, in addition to that this museum has witnessed many changes throughout history, as it is the first building of a central church for the Orthodox emperors, while during the era of the Ottoman Caliphate it was converted into a mosque, and then turned into a museum After the formation of the new Turkish Republic.
- **Yildiz Saray Palace:** The Yildiz Palace is considered one of the most famous palaces in the world. Sultan Selim III built that palace to be a gift to his mother, (Sultana Mahrez), and also, during the era of (Sultan Hamid), the palace became a meeting place for all the sultans of the Ottoman Empire.
- **The Bosphorus Bridge:** This bridge is located in the Ortakoy region, in addition to the fact that the Bosphorus Bridge is the second bridge between the continents of Asia and Europe, as it occupies the sixteenth place in terms of length, as well as tourists travel to it from all over the world, in order to watch the beauty of the sunset view.

ترجمة تعبير عن جمال تركيا بالإنجليزي قصير

تعد دولة تركيا المنبع للجمال والسحر بالأخص نتيجة مناظرها الطبيعية الخلابة، وكذلك الجزر التي تؤدي إلى جذب الانتباه من قبل زوارها، فهي تعتبر حلقة الوصل الأساسية بين الشرق والغرب، والجدير بالذكر أنه يوجد في هذه الدولة الكثير من الوجهات السياحية، ومنها ما يلي:

- **متحف آيا صوفيا:** وهو من المواقع السياحية التاريخية الأهم في دولة تركيا، إلى جانب أن ذلك المتحف شهد الكثير من التغيرات طوال التاريخ، فهو أول بناء لكنيسة مركزية خاصة بالأباطرة الأرثوذكس، بينما في عهد الخلافة العثمانية تم تحويلها إلى مسجد، ومن بعدها تحول إلى متحف بعد تكوين الجمهورية التركية الجديدة.

- **قصر يلدز سراي**: إن قصر يلدز يعتبر أحد أشهر القصور على مستوى العالم، فقد قام السلطان سليم الثالث ببناء ذلك القصر حتى يكون هدية لوالدته، (السلطانة محرزه)، وأيضًا، فإنه في عهد (السلطان حميد)، أصبح القصر ملتقى لكافة سلاطين الإمبراطورية العثمانية.
- **جسر البوسفور**: يتواجد هذا الجسر في منطقة أورتاكوي، إضافةً إلى أن جسر البوسفور يعتبر الجسر الثاني بين قارتي آسيا وأوروبا، إذ يحتل المركز السادس عشر من ناحية الطول، وكذلك يُسافر إليه السياح من كل أنحاء العالم، من أجل مشاهدة جمال منظر غروب الشمس.

خاتمة تعبير عن جمال تركيا بالإنجليزي قصير

The state of Turkey has a beautiful and picturesque nature, which is represented in many diverse natural manifestations, such as: heights filled with trees, plateaus, and green herbs, which led to making it one of the wonderful tourist destinations, and modern Turkey is nowadays one of the countries most open to foreign tourism. , as well as its service to all markets, so it is possible to find religious, historical, and therapeutic tourist areas in it, in addition to its dependence entirely on the development of civilization, which helps them to attract investment.

ترجمة خاتمة تعبير عن جمال تركيا بالإنجليزي قصير

تتمتع دولة تركيا بالطبيعة الخلابة والجميلة بها، والتي تتمثل في العديد من المظاهر الطبيعية المتنوعة، مثل: المرتفعات المليئة بالأشجار، الهضاب، والأعشاب الخضراء، مما أدى إلى جعلها من الوجهات السياحية الرائعة، وتعد تركيا الحديثة في وقتنا الحالي من الدول الأكثر انفتاحًا على السياحة الأجنبية، فضلًا عن خدماتها لكافة الأسواق، لذا، يُمكن أن يتم العثور فيها على المناطق السياحية الدينية، التاريخية، والعلاجية، إضافةً إلى اعتمادها بشكل كلي على تنمية الحضارة، مما يساعدهم على جذب الاستثمار.